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Beste inwoners, 

Eerst en vooral wens ik iedereen in naam van ons bestuur een boeiend en bijzonder inspirerend 2019 toe. Na een turbulent 
2018 is het tijd om nieuwe plannen op te maken. Begin februari houdt onze afdeling bestuursverkiezingen. Enkele gekende 
gezichten zullen ongetwijfeld blijven, anderen komen er nieuw bij. Ikzelf neem afscheid als voorzitter. 

Ondertussen hebben onze nieuwe mandatarissen de eed afgelegd. Guido Van 
De Veire zetelt als gemeenteraads- en politieraadslid, Monique Verschorren 
als vertegenwoordiger in het bijzonder comité voor de sociale dienst. 

Zo blijft de N-VA sterk aanwezig in onze gemeente en kunnen we opnieuw 
gaan voor een veilig en welvarend Assenede. 

Dany Van Hyfte
Aftredend voorzitter

Uw vertegenwoordigers in het gemeentebestuur: 
Guido Van De Veire en Monique Verschorren

N-VA Assenede wenst u een 
gezond en gelukkig 2019.

De kracht van verandering … 
ook binnen ons bestuur

N-VA vraagt uw mening

Contactpersonen:
•  Voor Assenede: sabina.decraecker@n-va.be of 0485 62 34 10 
•  Voor Oosteeklo: guido.vandeveire@n-va.be of 09 373 58 63
•  Voor Boekhoute en Bassevelde: Rudi Steyaert, Ooststraat 16, 9961 Boekhoute 

rudi.steyaert@n-va.be of 0494 29 04 26

Tijdens de verkiezingsperiode deden onze kandidaten heel wat huisbezoeken. U deelde met ons heel wat problemen en informatie 
waarvan we nog niet op de hoogte waren. Ook na de verkiezingen willen we de vinger aan de pols blijven houden. Per deelgemeente 
stellen we daarom een contactpersoon aan u voor. Bij hen kunt u terecht om uw bezorgdheden kenbaar te maken. Wij zullen er de 
grootste aandacht aan besteden en de nodige acties ondernemen. Uiteraard houden we u op de hoogte van het vervolg.

Rudi Steyaert, tweede opvolger
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Sabina De Craecker: “In het politie-
reglement van de zone Assenede-Evergem 
staat dat honden aangelijnd moeten zijn. 
En zo hoort het ook: veiligheid voor mens 
en dier primeert. Maar als je je hond  
constant aangelijnd moet houden, en je 
beschikt niet over een grote tuin, dan 
is het moeilijk om een hond met veel 
energie voldoende beweging te geven. 
Bovendien zijn er ook andere positieve 
kanten aan zo’n losloopweide: niet alleen 
de honden socialiseren met elkaar, maar 
ook de eigenaars. In alle vrijheid en –  
belangrijker nog – in alle veiligheid 
kunnen bewegen is belangrijk, voor zowel 
mens als dier.”

De N-VA-fractie wijst erop dat aan die 
losloopweides geen groot kostenplaatje 
vasthangt. Er zijn zeker groenzones waar 
zo’n weide gemakkelijk te realiseren is. 
Sabina De Craecker: “Het evenementen-
terrein bijvoorbeeld, dat er voor het 
overgrote deel van het jaar verlaten bijligt, 
kan perfect dienen als eerste proefproject. 
Uiteraard moeten er voorzieningen zijn 
zoals een vuilnisbakje en een goede 
afsluiting. Ook een reglement is nodig, 
zodat hondenliefhebbers weten hoe ze 
de weide correct moeten gebruiken. Zo 
moeten ze er, net zoals op straat, de  
hondenpoep opruimen.”

Hondenlosloopweides in alle deelgemeenten
Van heel wat hondenliefhebbers kreeg N-VA Assenede de vraag om in onze deelgemeenten  
hondenlosloopweides aan te leggen. Wij speelden die vraag door aan de gemeenteraad.

Oplossing nodig voor gebroken rioleringen
In de Haverreep zijn er problemen door verzakkingen aan rioleringen en opritten. Die werden meermaals gemeld bij de techni-
sche dienst, maar een oplossing blijft uit. 

De situatie sleept al een aantal jaren aan en de bewoners wachten op een oplossing. Soms gingen de eigenaars zelf over tot herstellingen 
op eigen kost. In de wijk wonen ook oudere echtparen. Voor hen is er door de verzakkingen een hoger valrisico. Het water dat  
wegstroomt uit de gebroken aansluitingen in de riolering maakt grote putten. Op sommige plaatsen zijn die tot anderhalve meter diep. 

De N-VA vroeg op de gemeenteraad om de situatie ter plaatse te bekijken en dringende herstellingen uit te voeren. De gemeente  
beweert dat er geen problemen zijn, dat ze tot op heden geen klachten ontving en dat bewoners die zelf moeten komen melden.  
Wij vragen ons af waar het afvalwater naartoe loopt als rioleringen kapot zijn en aansluitingen gebroken. Volgens ons is het duidelijk 
dat de gemeente op dat vlak in gebreke blijft.

Als het aan de N-VA ligt, kunnen ook de  
honden van Assenede binnenkort de eerste  
hondenlosloopweide uittesten.

Sabina De Craecker
Eerste opvolger

Tijdens onze vele huisbezoeken vroegen heel wat inwoners ons om een beter onderhoud van de groenvoorzieningen. Bovendien 
waren er in meerdere straten en wijken meldingen van een gebrekkig, ontbrekend of ronduit problematisch onderhoud van 
bestaande rioleringen, pleinen en wegen. Daarop maakte de N-VA zich de bedenking dat het misschien wel tijd wordt  voor een 
‘meerjarenonderhoudsplan’ of MOP. 

Tijd voor een meerjarenonderhoudsplan

Wij vroegen de gemeenteraad om zo’n meerjaren- 
onderhoudsplan, maar kregen een nee als antwoord. 

Reden: te arbeids-
intensief, on-
begonnen werk, 
zeker niet voor de 
eerste zes jaar, … 

Elke lange reis  
begint nochtans 
met de eerste stap.

Waarom?
•  Een basis voor effectief en efficiënt onderhoudsbeheer. 
•  Het plan maakt het mogelijk om op het juiste moment onderhoud 

te doen. Zo kunnen we dure gevolgschade voorkomen en op lange 
termijn kosten besparen. 

•  Een duidelijk beeld van de onderhoudskosten voor de volgende 
jaren.

•  Het plan vormt een efficiënt middel om over meerdere jaren  
budgetten op te maken.

•  Verrassingen en/of calamiteiten tot een minimum beperken.
•   Onderbouwde keuzes maken en onderhoudshandelingen  

verantwoord doorschuiven.
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De maatschappij evolueert en dat brengt 
nieuwe samenlevingsvormen met zich 
mee: gescheiden ouders, nieuw samen- 
gestelde gezinnen, holebikoppels met  
kinderen … Assenede is geen eiland en 
ook ons gemeentebestuur houdt dus  
rekening met die evolutie.

Tot voor kort was het wettelijk slechts 
mogelijk om in één gemeente ingeschre-
ven te zijn. Ook voor kinderen gold die 
regel. In 2016 veranderde dat: kinderen 
van gescheiden ouders kunnen sindsdien 
ingeschreven worden in een tweede  
verblijfsregister, in de gemeente van de 
ouder bij wie het kind niet zijn hoofd- 
verblijfplaats heeft.

Wat zijn nu de voordelen van zo’n in-
schrijving in het tweede verblijfsregister? 
Om te beginnen krijgen die kinderen 
dezelfde korting op bijvoorbeeld sport-, 
cultuur- of jeugdevenementen als kin-
deren die in de gemeente gedomicilieerd 
zijn. Bovendien kunnen de hulpdiensten 
in geval van nood de kinderen sneller 
lokaliseren. Belangrijk, want veiligheid is 
een van onze speerpunten.

Uit de opgevraagde cijfers van Kamerlid 
Goedele Uyttersprot blijkt dat nog te weinig 
ouders gebruikmaken van het tweede 
verblijfsregister. N-VA Assenede ziet het 
dan ook als haar plicht om u als inwoner 
te informeren over deze kindvriendelijke 
opportuniteit. Zo kunnen we de kinderen 

in kwestie beter integreren in het  
Asseneedse jeugd- en cultuurleven en 
hebben we dubbele winst: gelukkige  
ouders en gelukkige kinderen. 

N-VA Assenede vraagt sterk  
gemeentelijk beleid voor  
LGBTI-gemeenschap
“De LGBTI-gemeenschap heeft 
helaas nog vaak af te rekenen met 
homofobe uitspraken, schoffering 
en vernedering, ongepaste grapjes,  
vervelende opmerkingen, uit-
sluiting en pesterijen, onbegrip 
en haat”, zegt Sabina De Craecker. 
“Al die dingen zouden anno 2018 
tot het verleden moeten behoren. 
Wij vinden het heel belangrijk 
dat elke gemeenschap zich thuis 
en betrokken voelt in onze gemeente. Het is de taak van beleidsmakers  
om te verbinden.”

De N-VA heeft tal van concrete voorstellen klaar:
•  de gemeentelijke website aanpassen, 
•  samenwerken met lokale holebiverenigingen en die ook  

financiële steun geven, 
•  educatieve mappen ter beschikking stellen in de scholen, 
•  studiedagen organiseren voor trainers van sportclubs en leerkrachten van 

scholen,
•  in de bibliotheek een aanbod rond het thema uitbouwen …

De huidige meerderheid gaat helaas niet met onze voorstellen aan de slag. 
Ze beschouwt ze als een open vraag die het volgende gemeentebestuur kan 
opnemen.

Kinderen van gescheiden ouders halen voordeel  
uit tweede verblijfsregister

Hebt u ook sympathie voor Theo Francken?  
En voor Jan Jambon? Steun hen dan door lid te 
worden van N-VA Assenede. Neem contact op  
met Rudi Steyaert of Sabina De Craecker:  
• rudi.steyaert@n-va.be of 0494 29 04 26 
• sabina.decraecker@n-va.be of 0485 62 34 10

Martin De Wilde
Bestuurslid

In de 
pers 



De N-VA wil de democratische controle over ons migratiebeleid niet uit handen geven. 
Het VN-migratiepact staat haaks op wat de Vlaming wil. Met het pact geven we een 
belangrijk deel van onze soevereiniteit weg en leveren we ons migratiebeleid over aan de 
interpretatie van rechters. Daarom verzette de N-VA zich tegen het migratiepact, daarom 
namen onze ministers ontslag uit de federale regering toen CD&V, Open Vld en MR dit 
pact door onze strot wilden duwen. Ons huis van de democratie staat in Vlaanderen, 
niet in Marrakesh, New York of Straatsburg. 

Onze voornaamste bezwaren
Het migratiepact ziet migratie uitsluitend als 
positief gegeven. Het opent de deur voor:

• Sociale basisdiensten voor alle migranten, ook illegalen

• Soepelere procedures voor gezinshereniging

• Het moeilijker opsluiten en terugsturen van illegalen

• Regularisatie als een recht in plaats van een gunst

“Charles Michel stapte 
op het vliegtuig als 
premier van de Zweedse 
coalitie. Hij kwam terug 
als premier van de 
Marrakesh-coalitie 
zonder democratische 
meerderheid.” 
N-VA-voorzitter Bart De Wever 
na zijn ultieme oproep aan de 
pro-Marrakeshpartijen.

Waarom de N-VA zich verzet tegen 
het VN-migratiepact van Marrakesh

Scan de QR-code en 
surf snel naar de pagina

Steun de N-VA en word lid
Surf naar www.n-va.be/word-lid 
mail naar leden@n-va.be 
of bel 02 219 49 30

Lees meer op 

www.n-va.be/migratiepact


